

2024 HKCTBC Referee Training Course

2024 中國香港保齡球總會保齡球裁判員訓練班

Programme Details 課程詳情

Date: Friday, March 29, 2024
日期: 2024 年 3 月 29 日 (星期五)

Time: 10:30 am – 1:30 pm
時間: 上午十時半至下午一時半

Venue: Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay
地點: 香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑 1 號奧運大樓

Fee: \$250
費用: 港幣二百五十元

Instructor: Chairman of Hong Kong, China Tenpin Bowling Congress, Ms. Vivien Lau, SBS, JP
導師: 中國香港保齡球總會主席劉掌珠 SBS 太平紳士

Coach of Hong Kong, China Tenpin Bowling Congress, Mr. Francois Louw,
中國香港保齡球總會教練盧世華

Entry: Pleases fill in Entry Form and return in person or by mail with cheque made payable to “Hong Kong, China Tenpin Bowling Congress Limited” to Hong Kong, China Tenpin Bowling Congress’ office, Room 2004, Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay

報名方法: 填妥報名表格連同支票、抬頭請寫上 “Hong Kong, China Tenpin Bowling Congress Limited” 郵寄或遞至香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑 1 號奧運大樓 2004 室中國香港保齡球總會辦公室

Application deadline: Wednesday, March 27, 2024
截止報名日期: 2024 年 3 月 27 日(星期三)

Participates must be 2023-2024 HKCTBC member and have basic knowledge of bowling.
參加者必須為 2023-2024 年度之中國香港保齡球總會會員及擁有保齡球基本知識。

The course will focus on knowledge of World Bowling Playing Rules as of September 2019 required to become HKCTBC referee. These include Ball rules, Uniform Rules, Scoring System, Pinfall Actions, Foul definitions, Provisional Balls, Slow Bowling, etc.

本課程將會重點講解成為中國香港保齡球總會裁判員所需要知道的世界保齡球總會之比賽規則 (2019)。其中包括保齡球規格、服裝限制、計分系統、跌瓶規例、犯規定義、重複球、緩慢作賽等等。

All HKCTBC referees should be volunteers, love bowling and are committed to create a fair playing environment for all the bowlers.

中國香港保齡球總會所有裁判員都是義務工作，熱愛保齡球，並致力於為所有保齡球球員創造一個公平的比賽環境。

A certificate will be issued to successful participants who have completed the course and finished 36 hours of practical work.

凡完成課程之學員須完成 36 小時實習，便可獲得由中國香港保齡球總會所發出之證書一張。

HKCTBC Referees Working Opportunities in 2024:

Festival of Sports (FOS) Tenpin Bowling Championships (May 2024)

47th Hong Kong International Open (June 2024)

U22 Storm Cup (Aug / Sep 2024)

17th Individual Open Local Tournament (TBC)

2025 IBF World Cup (Jan 2025)

2025 IBF Para World Championships (Jan 2025)

And various local Bowling Tournaments engaged with charity organizations!

中國香港保齡球總會裁判員二零二四年工作機會:

體育節保齡球本地賽(五月)

第四十七屆香港國際保齡球錦標賽(六月)

U22 Storm Cup (八月/九月)

第十七屆個人本地保齡球公開賽(TBC)

2025 IBF World Cup (二零二五年一月)

2025 IBF Para World Championships (二零二五年一月)

以及各個與慈善機構合作的本地保齡球比賽

HKCTBC existing referees should join this refreshment course and get the latest information. Course fee for existing referees are exempted.

中國香港保齡球總會強烈建議所有現有裁判員出席本次課程並收取最新資訊，課堂費用將獲得豁免。

Enquiry telephone 查詢電話：(852) 2891-9786

Fax 傳真號碼：(852) 2575-2145

Email 電子郵件：hktbc@netvigator.com

Website 網址：www.hktbc.org.hk

*HKCTBC reserves the final decision on all related matters.

*如有任何爭議或修改，中國香港保齡球總會將保留最終決定權。

報名從速 多謝支持!